
THE CONSUMER PROTECTION ACT
(C.C.S.M. c. C200)

Internet Agreements Regulation, amendment

Regulation 58/2007
Registered March 26, 2007

Manitoba Regulation 176/2000 amended

1 The *Internet Agreements Regulation, Manitoba Regulation 176/2000*, is amended by this regulation.

2 Subclause 3(1)(j)(ii) is replaced with the following:

(ii) the information required to be disclosed under Part II of the Act (Credit Agreements and Leases: Cost of Credit);

3 Section 4 is amended

(a) in the section heading, by striking out "cost of borrowing" **and substituting** "cost of credit"; **and**

(b) by striking out "Part I of the Act (disclosure of cost of borrowing) or Part IV of the Act (time sales)" **and substituting** "Part II of the Act (Credit Agreements and Leases: Cost of Credit)".

LOI SUR LA PROTECTION DU CONSOMMATEUR
(c. C200 de la C.P.L.M.)

Règlement modifiant le Règlement sur les conventions Internet

Règlement 58/2007
Date d'enregistrement : le 26 mars 2007

Modification du R.M. 176/2000

1 Le présent règlement modifie le *Règlement sur les conventions Internet, R.M. 176/2000*.

2 Le sous-alinéa 3(1)(j)(ii) est remplacé par ce qui suit :

(ii) les renseignements que prescrit la partie II de la *Loi*;

3 L'article 4 est modifié :

a) dans le titre, par substitution, à « les frais d'emprunt », **de** « le coût du crédit »;

b) dans le texte, par substitution, à « la partie I ou la partie IV de la *Loi* », **de** « la partie II de la *Loi* ».

Coming into force

4 This regulation comes into force on the same day that section 6 of *The Consumer Protection Amendment Act (Cost of Credit Disclosure and Miscellaneous Amendments)*, S.M. 2005, c. 16, comes into force.

Entrée en vigueur

4 Le présent règlement entre en vigueur en même temps que l'article 6 de la *Loi modifiant la Loi sur la protection du consommateur (communication du coût du crédit et modifications diverses)*, c. 16 des *L.M. 2005*.

March 26, 2007
26 mars 2007

Minister of Finance/Le ministre des Finances,

Greg Selinger

The Queen's Printer
for the Province of Manitoba

L'Imprimeur de la Reine
du Manitoba